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Krátké ohlédnutí za rokem 2007

Dalo by se říci, že uplynulý rok byl pro naši obec vyjímečný, především v oblasti 
stavebních  aktivit.  Z  roku  2006 pokračovala  přestavba  budovy bývalé  základní 
školy  na  obecní  byty,  tentokráte  již  financované  z  úvěru  přijatého  od  České 
spořitelny.  Stavba  byla  dokončena  v  termínu  a  veřejnost  si  mohla  nové  byty 
prohlédnout 28. června. V červenci byla stavba zkolaudována a od září a října již 
bydlí v bytech noví nájemníci. 
Současně v letních měsících probíhala oprava střechy kulturního domu a druhá 
největší  stavební  akce  -  oprava  budovy  obecního  úřadu.  Především 
zrekonstuovanou  zasedací  místnost  si  mohli  občané  prohlédnou  společně  s 
poslancem Mgr. Bohuslavem Sobotkou a senátorem Ing. Ivo Bárkem a zároveň s 
nimi pobesedovat 29. října. 
Poslední zahájenou akcí a nejmenší objemem financí byla oprava vnitřních prostor 
doškové chaloupky. O výsledku a také o vynaloženém úsilí členek kulturní komise 
na konečnou úpravu vnitřních prostor, jste se mohli také přesvědčit při slavnostním 
otevření doškové chaloupky na hody 29. září. 
Mezi drobné úpravy bych zařadila opravu chodníku a prostranství před obecními 
skřínkami. Bohužel se nám nepodařilo získat dotaci na obnovu dětského hřiště u 
mateřské školky.
Současně s těmito akcemi zajišťovanými obcí  probíhala rekonstrukce  elektrické 
sítě v části obce „Lažánky“. Finanční podíl obce na přeložky veřejného osvětlení, 
místního rozhlasu a také na pořízení nových světel dosáhl téměř 200 tis. Kč. 



Významné změny také zaznamenala příspěvková organizace obce - Mateřská škola 
Ruprechtov. Od srpna nastoupila na základě konkurzního řízení nová ředitelka paní 
Dana Konopková, v září potom učitelka na poloviční úvazek Hana Voščeková. Od 
září  jsme se také začali  ve školce  potýkat  s  citelným úbytkem dětí  a  tím také 
navýšeným rozpočtem na provoz. Tato situace nás bude tížit ještě letošní a také 
příští rok. 
Bohužel finanční prognóza na rok 2008 není příliš optimistická, ale to jste ostatně 
již všichni pocítili. Ani v obecních financích nebude lepší i vzhedem k zahájení 
splátek  úvěru.  Budeme  se  však  snažit  nabrat  druhý  dech,  orientovat  se  v 
možnostech získávání dotací a připravit se technicky na další úpravy obce. 
Přeji všem hodně zdraví, spokojenosti a osobní i pracovní úspěchy v roce 2008.

Světlana Švarcová

6. zasedání Zastupitelstva obce

Poslední zasedání  zastupitelstva v roce 2007 se konalo 12. prosince v zasedací 
místnosti obecního úřadu. Prosincová zasedání mají vždy náročný program a toto 
nebylo výjimkou. Opět musím zdůraznit, že i přes zajímavý program a především 
vyhlášku o poplatku za odpady účest občanů byly velmi nízká - 3. 
V bloku, který se týkal hospodaření obce byla schvalována rozpočtová opatření, 
pravidla rozpočtového  provizoria na první čtvrtletí roku 2008 a rozpočtový výhled 
obce do roku 2010, který také zahrnuje splácení úvěru na bytový dům. Dále byl 
schválen rozpočet Základní školy v Podomí a výrazně navýšený rozpočet Mateřské 
školy,  kde  pro  rok  2008  opět  doplácíme  mzdové  výdaje  na  pedagogické 
pracovníky vzhledem k nízkému počtu dětí. 
Dalším významným bodem programu byla obecně závazná vyhláška o poplatku za 
odpady pro rok 2008. Výpočet této částky se provádí z nákladů vynaložených na 
likvidaci  netříděného odpadu za rok  2006 a  dělí  se  počtem poplatníků.  K této 
částce  se  připočítávají  náklady  na  likvidaci  odpadu  tříděného.  Částka,  která  se 
každoročně vybere od poplatníků na likvidaci odpadů nepokryje celkové náklady 
obce.  Doplatek  se  každý rok  pohybuje  kolem 50.000,--  Kč.  Ve  vyhlášce  bylo 
schváleno mírné navýšení pro rok 2008 a to o 10,00 Kč na oba poplatky. Vyhlášku 
v plném znění uvádíme níže. Dalšími projednávanými body byla Smlouva o zřízení 
věcného  břemene  na  uložení  NN  přípojky,  převody  nemovitostí,  jmenování 
inventarizační komise, schválení dodatku ke směrnici pro vedení účetnictví. 
Zajímavou informací bylo zvýšení poplatků za vodné a stočné pro rok 2008 a to: 
Insta Ivanovice zvyšuje poplatek za vodné na částku 22,10 Kč/m3 a VaK Vyškov 
zvyšují poplatek za stočné na částku 25,50 Kč/m3. Z porovnání těchto poplatků 
můžeme  dnes  docenit  ponechání  správcovství  obecního  vodovodu  firmě  Insta 
Ivanovice, s. r. o.
Příští  zasedání  zastupitelstva  bude  v  druhé  polovině  měsíce  března  a 
nejdůležitějším bodem programu bude rozpočet obce na rok 2008. 

Světlana Švarcová



Obecně závazná vyhláška Obce Ruprechtov č. 2/2007

kterou  se  mění  vyhláška  č.  2/2003  o  místním  poplatku  za  provoz  systému 
shromažďování,  sběru,  přepravy,  třídění,  využívání  a  odstraňování  komunálních 
odpadů  ve  znění  vyhlášky  č.  3/2004,  vyhlášky  č.  2/2005,  vyhlášky  3/2005  a 
vyhlášky 2/2006
Zastupitelstvo Obce Ruprechtov se na svém zasedání dne 12. 12. 2007 usnesením 
č. 11 usneslo vydat na základě § 15 zákona č. 565/1990 Sb., o místních poplatcích, 
ve znění pozdějších předpisů, a v souladu s § 10 zákona č. 128/2000 Sb., o obcích 
(obecní zřízení), tuto obecně závaznou vyhlášku:

Čl. I.
Obecně  závazná  vyhláška  č.  2/2003  o  místním  poplatku  za  provoz  systému 
shromažďování,  sběru,  přepravy,  třídění,  využívání  a  odstraňování  komunálních 
odpadů se mění takto:

1. Čl. 3, Sazba poplatku, odst. 1 zní:
„Sazba poplatku pro poplatníka podle čl. 2 písm. a) této vyhlášky činí 400,-- Kč a 
je tvořena:
a)  z částky  150,-- Kč za kalendářní rok a
b) z částky 250,-- Kč za kalendářní rok, tato částka je stanovena podle skutečných 
nákladů obce předchozího roku na sběr a svoz netříděného komunálního odpadu.
Sazba poplatku pro poplatníka podle čl. 2 písm. b) této vyhlášky činí 440,-- Kč a je 
tvořena:
a)  z částky 190,-- Kč za kalendářní rok a
b) z částky 250,-- Kč za kalendářní rok, tato částka je stanovena podle skutečných 
nákladů obce předchozího roku na sběr a svoz netříděného komunálního odpadu.

Částka 250,-- Kč byla stanovena na základě následujícího rozúčtování:
-  náklady  na  sběr  a  svoz  netříděného  komunálního  odpadu  v  roce  2006 
250.820,80 Kč
- počet poplatníků 720
- náklady na jednu osobu 348,36 Kč

Čl. II.
Účinnost

Tato obecně závazná vyhláška nabývá účinnosti dnem 1. 1. 2008

Světlana Švarcová                                                                        Ing. Vladimír Švarc
 starostka obce                                                                                   místostarosta

Žádáme občany, aby poplatek za odpady uhradili v kanceláři obecního úřadu do 
31. 1. 2008.                                                                                              



Kulturní komise informuje

Rozsvícení ruprechtovského vánočního stromu

Jaké  by  to  byly  Vánoce  bez  rozsvíceného  vánočního  stromu.  Ten  náš 
ruprechtovský  jsme  společně  rozsvítili  7.  prosince  2007,  tak  jako  každý  rok. 
Přestože v předchozích dnech i mrzlo, když jsme se v páteční podvečer setkali u 
vánočního stromu, pozlobila nás i kratičká dešťová přeháňka. Trošku nás zlobila i 
technika,  ale i  přes  její  nepřízeň mnoho z příchozích ocenilo vystoupení  dětí  z 
mateřské školy pod vedením paní ředitelky Dany Konopkové a učitelky Hanky 
Voščekové. Jejich básničky, písničky a hru na flétničku jsme odměnili nadšeným 
potleskem a na konci se k nim přidali při zpívání známých vánočních koled. 
Malým překvapením byla také ohrádka s ovečkami. A stejně jako minulý rok se 
účastníci  mohli  zahřát  horkým čajem a svařákem,  ke  kterým dostali  i  výborný 
koláč s tvarohem a povidly. 
Děkujeme všem, kteří  přispěli  k tomuto předvánočnímu setkání  ať  již  účastí  či 
pomocí a těšíme se na další  akce pořádané  kulturní  komisí  a Obecním úřadem 
Ruprechtov.

Světlana Tioková, ml.

Předvánoční kroužek

14.  prosince se sešlo 11 dětí,  některé  s  maminkami,  dokonce i  jeden tatínek v 
klubovně  kulturního  domu  k  poslednímu  kroužku  v  roce  2007.  Téma  bylo 
samozřejmě vánoční. Vyráběli se tradiční i současné modernější vánoční dekorace, 
svíčky z včelího vosku a zdobily se perníčky. Předvánoční atmosféra byla výborná, 
děti se dobře bavily a z výsledku své práce byly také patřičně nadšeny. 
V roce 2008 bude kroužek opět pokračovat a jednotlivé termíny i témata budou 
zveřejňována ve skřínkách obecního úřadu a rozhlasem.

Hana Voščeková
Vánoce v doškové chaloupce

Otevření  doškové  chaloupky  a  zájem o  její  prohlídku  v  říjnu  2007 nás  přímo 
vybízel k uspořádání vánočního setkání v doškové chaloupce. Vhodným termínem 
byl  víkend  15.  a  16.  prosince.  Návštěvníci  si  mohli  prohlédnout  vánočně 
vyzdobenou chaloupku tradiční  i  netradiční  vánoční  dekorací;  připravena  byla i 
výstava  výtvarných  prací  dětí  Mateřské  školy  Ruprechtov  a  z  větší  části  žáků 
Základní školy v Podomí na téma  „Zima a Vánoce“, ale také jste si mohli koupit 
drobné  vánoční  dárky,  ozdoby  na  stromeček,  vánoční  dekorace,  keramiku  a 
podobně. Návštěva příjemně vytopené, provoněné  a osvětlené chaloupky byla také 
jistě  pro mnohé milým předvánočním zážitkem. Děkujeme všem, kteří  se  přišli 
podívat a odměnit nás tak za naši snahu při přípravě.

Světlana Švarcová



Z práce komise pro životní prostředí

Uplynul první rok, co komise v novém složení začala v naší obci pracovat. Některé 
věci  se  podařilo  zrealizovat,  ale  řadu  věcí  se  prosadit  a  uskutečnit  nepodařilo. 
Převážně se jedná o věci,  k jejichž realizaci  jsou potřeba peníze.  Připomínky a 
stížnosti byly v zastupitelstvu obce projednávány a byla k nim přijímána opatření. 
Část těchto opatření byla založena na domluvě nám občanům, ale ne vždy to vedlo 
ke sjednání nápravy.  Ne všichni naši občané a někteří chalupáři byli   vúči sobě 
navzájem natolik ohleduplní, aby připomínky sousedů, členů zastupitelstva nebo 
členů komise brali s dostatečnou vážností a přestali svému okolí otravovat život. 
Příště bude asi třeba ke sjednání nápravy více tvrdosti, i když to bude nepříjemné.
Topná sezóna je v plném proudu. Plyn, elektřina, ale také uhlí nám opět podražilo. 
Pohled na naší obec po provedení plynofikace kdy se z komínů nekouřilo, zůstal 
jen milou a příjemnou vzpomínkou. Současná realita je taková, že z mnoha komínů 
se kouří znovu a nepříjemný zápach  z nekvalitního, ale drahého a ekologickou 
daní zhodnoceného hnědého uhlí, zamořuje celou obec. Komise děkuje občanům, 
kteří řádně seřizují spalování u kotlů svého ústředního topení a snaží se alespoň 
tímto  způsobem  kouřivost  omezovat.  Vnucuje  se  mi  vzpomínka  z  dob  mého 
dětství,  kdy  volná  prostranství  v  obci  byla  naplněna  poskládaným  klestím  a 
otýpkami  z  lesa  a  lidé tímto dřevním odpadem doma topili.  Chci  věřit,  že nás 
taková budoucnost nečeká. I když na druhé straně by vůbec neškodilo po překotné 
těžbě a drancování dřeva v tom lese klestí posbírat a pořádek tam udělat. Navíc po 
přepravcích, kteří vytěžené dřevo odvezli nám zůstaly poničené cesty, které nemá 
nikdo  zájem opravit.  Někteří  občané  začali  do  děr  na  polních  cestách  navážet 
stavební suť, štěrk a jiný vhodný materiál. Osobně proti tomu nic nemám. Je lepší 
cestu provizorně opravit, než se brodit vodou a blátem, kterým se nedá ani projet. 
Přesto doporučuji  před započetím takové opravy požádat  o  souhlas  v  kanceláři 
obecního úřadu. Obec v současné době na opravy polních cest nemá dost peněz a k 
dohodě s Vojenskými lesy a Družstvem Kojál Krásensko, kteří cesty také užívají 
nedošlo. Na opravy a údržbu cest nám nepřispějí.
V posledním článku jsem poukazoval na nepořádek, který je u některých chalup a 
domů v obci. Paní starostka napsala majitelům těchto objektů dopis se žádostí, aby 
si tam pořádek udělali. Pokud vím, nikdo neodpověděl a pořádek neudělal. Stačí si 
vyjít  na  zimní  procházku  kolem  humen  a  po  obci.  Listí  ze  stromů  již  dávno 
opadalo  a  nepořádek  kolem  stavení  doslova  vyniká  „v  plné  kráse“.  Životní 
prostředí si vlastně kolem svého domu vytváříme každý sám a ostatní občané si 
zase  vytváří  názor  na  nás  a  naše  chování.  Bezohlednost  a  nezájem  některých 
občanů a chalupářů je někdy doslova zarážející. O vstřícnosti nebo ohleduplnosti 
nelze v některých případech vůbec mluvit. Škoda, že nemohu být více konkretní, 
abych snad někoho neurazil.
Na druhé straně řada domů v obci doslova zkrásněla. Nové fasády, okna a úpravy 
terénu kolem domů jsou velmi pěkné a myslím si, že nebudu přehánět,  když si 
dovolím tvrdit, že je doslova radost na ně pohlédnout. 



Staronový problém, který bude třeba v naší  obci  řešit,  jsou různě  zaparkované 
vraky  aut,  jak  na  soukromých,  tak  na  veřejně  přístupných  prostranstvích. 
Nebezpečí úniku provozních hmot a zamoření vody se stalo realitou. Navíc vzhled 
těchto vraků na kráse naší obci vůbec nepřidá. Kdo povoluje zřízení vrakoviště a 
jako  podmínky musí  taková  plocha  splňovat,  řeší  odborné  předpisy a  nařízení. 
Pokud vím, v naší obci žádné vrakoviště povoleno nebylo. Žádám tímto majitele 
vraků  vozidel,  aby  je  z  veřejných  prostranství  v  době  co  nejkratší  odstranili  a 
nemusela být přijímána další nepříjemná represivní opatření.
Problémy vznikají také při parkování vozidel. Kde a za jakých podmínek mohou 
vozidla parkovat řeší pravidla silničního provozu. Chtěl bych zdůraznit, že pokud 
vozidlo tvoří  v  silničním provozu překážku,  může příslušník policie  nařídit  její 
odstranění  a  nechat  vozidlo  odtáhnout.  Samozřejmě  na  náklady  majitele.  Tuto 
možnost vidím jako krajní řešení, pokud domluvy nepomohou. První zkušenosti 
jsme  opět  získali  po  napadení  sněhu,  kdy  bylo  třeba  prohrnout  v  obci  cesty. 
Zaparkovaná  vozidla  znemožnila  traktoru  se  sněhovou  radlicí  po  veřejných 
komunikacích  bezpečný  průjezd  a  některé  cesty  zůstaly  neprohrnuté.  Je  třeba 
„poděkovat“ bezohledným řidičům, nebo ještě lépe požádat je, aby si vzali lopaty a 
sníh sami odklidili. Možná by to tak bylo spravedlivé.
Problematiku odpadů máme v obci  vcelku  vyřešenu.  Popelnice jsou pravidelně 
vyváženy,  na  „Vodicovo“  je  přistavován  kontejner  na  velkoobjemový  odpad, 
odvoz  nebezpečného  odpadu  je  rovněž  řádně  zabezpečen.  Je  třeba  vidět,  že 
finanční částka, kterou občané za odvoz odpadů ze zákona musí zaplatit zdaleka 
nestačí  -  obec  musí  ze  svého  rozpočtu  ještě  hodně  peněz  za  likvidaci  odpadů 
doplácet. Navíc svozová firma svoje služby zase podražila. Také v této oblasti je 
co  vylepšovat.  Občané  málo  třídí  odpad.  Na  „Vodicovo“  byl  bez  vědomí 
pracovníků obecního úřadu vyvezen a pohozen nábytek a vybavení skoro z celého 
obývacího pokoje. To je jenom jeden příklad jak jsme k sobě navzájem ohleduplní. 
Je celá řada dalších problémů, které komise řeší a bude ještě řešit. Péče o zdravé 
životní prostředí a jeho udržování je stále složitější a náročnější. Snahou komise je 
starat se v rámci daných možností, abychom také v naší obci měli zdravé životní 
prostředí. To se však neobejde bez aktivní účasti a pomoci všech našich občanů.

Mojmír Švarc
předseda komise životního prostředí

                                                      
Mateřská škola Ruprechtov

S čerty je veselo

Letos jsme se rozhodli v mateřské škole přivítat Mikuláše trochu jinak. Uspořádali 
jsme ve školce čertovský bál. V šatně jsme vytvořili „Peklo, peklo, peklíško“, kde 
mohly děti s rodiči nakreslit čerta. A ještě jsme si s dětmi vyrobili čertovské rohy. 
Ve středu ráno se naše školka změnila na malé peklíčko. Byla plná malých čertíků. 
V pekle bylo pořádně veselo. Všichni tančili, soutěžili, zpívali. Největší úspěch u 



dětí měla soutěž o nejrychlejší doskákání v pytli do pekla a malí čertíci byli také 
zvědaví, jaké prohřešky jsou napsány v „čertovské knize hříchů“. 
Na závěr čertího reje jsme ještě zkontrolovali paní kuchařku, zda řádně vaří oběd. 
Nakonec  si  každý  čertík  odnesl  domů  „mikulášský  kornout“  -  balíček  mlsání 
(děkujeme za sponzorský dar paní Křetínské) a určitě i spoustu zážitků.
Zkrátka 5. prosince bylo v naší školce plno smíchu a žádné slzy. 

Hana Voščeková

Vánoce v mateřské školce

K Vánocům v mateřské škole patří seznámení dětí s vánočními tradicemi a zvyky, 
zpívání koled a vánoční výzdoba celé školy. Výtvarnými pracemi děti vyzdobily 
třídu, šatnu a nazdobily vánoční stromek - sponzorský dar od pana Doležela. 
Potom děti čekaly co jim Ježíšek nadělí. 
Příjemnou  atmosféru  umožnila  i  návštěva  paní  starostky,  která  dětem  přinesla 
velmi pěkné dárky. 
Za  cíl  jsme  si  také  kladli  pozastavit  se  v  předvánočním  shonu  a  prožít  pěkné 
společné odpoledne za přítomnosti dětí a rodičů.
A jak taková akce vypadá?
Na děti a rodiče čekala nazdobená vánoční tabule, na které se podílela i kuchařka 
paní Jitka Kameníková. Příjemnou vánoční atmosféru doplnil přednes a zpěv dětí. 
Ty se potom zapojily společně s rodiči do výroby vánočních dekorací. Bylo úžasné 
sledovat  co  vše  si  děti  vymyslely  z  materiálu  připraveného  k  výrobě,  který 
nachystala pečlivě paní učitelka Voščeková , a jak krásné výrobky spolu s rodiči 
vytvořily. Při vytváření dárků vládla báječná tvůrčí atmosféra.
Doufáme, že si děti i rodiče společně s dárky, odnesli především dobrý pocit ze 
společně stráveného odpoledne.                                                          

Dana Konopková
                                                                                                                ředitelka MŠ

Perličky z naší školičky

1.„Moje maminka se jmenuje ..., ale tatínek jí říká sluníčko“
2.„Tatínek chodí do práce dřít penězma“
3.„Ta paní logopedky byla nějaká jiná - taková našechraná“
4.„Když jsem byla malinký miminečko, tak na mě spadla žehlička“
5.„Někteří dinosauři byli mimožravci“ (masožravci)
6.„Až budu velká, tak budu paní zubařka ... anebo ne, raději budu lupičem“
7.„Ve škole a v práci se ještě za celý život nadřem!“
8.„Každá žena se musí ráno mazat“
9.Paní učitelka: „Ty jsi andílek s růžkama“ - „To nejsou růžky, to jsou culíky“
10.„Paní učitelko, vy se ale máte, že nemusíte ležet na lehátku“
11.„Tři králové se jmenovali: Melichar, Baltazar a Šašek“ 

Hana Voščeková



TJ Sokol Ruprechtov v roce 2007

Na závěr roku 2007 přinášíme několik informací o činnosti TJ Sokol Ruprechtov.
Pro zdárnou naši činnost je dostatečná členská základna. Proto je zapotřebí, aby 
zachování  stávajícího  stavu  byla  výborem  věnována  náležitá  pozornost  a 
nedocházelo  tak k  jejímu snižování.  Ba  naopak  je  nutné  získávat  nové  aktivní 
členy. Členská základna je rovněž jednou ze zdrojů finančních příjmů pro činnost 
tělovýchovné jednoty. 
Výbor má 7 členů, scházel se nepravidelně, ale vždy tak, aby byly zajištěny úkoly 
jak vlastní práce, tak nadřízených orgánů. Naše jednota má 86 členů, z toho 6 žáků; 
4  žákyně;  7  dorostenců;  12 dorostenek;  37 mužů a 20 žen.  Cvičení  v  zimních 
měsících probíhá na našem sále, kde cvičí ženy v pondělí, úterý a ve čtvrtek vždy 
od 19:00 h pod vedením sestry Hiršové. Stávající cvičenky zvou další zájemkyně k 
této zájmové činnosti. Na sále víceúčelového zařízení probíhá cvičení vždy v úterý 
a  čtvrtek od 17:00 do 18:00 h mladší  žáci,  od 18:00 do 19:00 h starší  žáci.  V 
uvedené dny od 19:00 do 21:00 h a v pátek se organizuje pro muže malá kopaná 
nebo nohejbal pod vedením bratra Gottvalda Aloise.
V úterý od 15:30 je organizováno zdravotní  cvičení  pro seniorky pod vedením 
sestry Pojerové.  Jsou zvány všechny,  dle svých  možností a zdravotního stavu a 
chuti něco udělat pro svoje zdraví! 
Ke škodě nás všech se nám zatím nedaří zapojit do cvičení mladší a starší žákyně. 
A  je  jich  u  nás  dost  !!!  Touto  cestou  se  obracíme  na  rodiče,  aby  posílali  své 
ratolesti do příjemného prostředí sálu víceúčelového zařízení. Rodiče mohou být 
bez obav o svoje děti, jelikož jsou svěřeny do péče zodpovědným cvičitelům a to: 
bratrům Pavlovi Houšťovi, Jiřímu Blahoutovi, Radomíru Daňkovi, Janu Matuškovi 
a Janu Vágnerovi. 
Naše  jednota  se  podílí  téměř  na  všech  akcích  organizovaných  župou  Dr. 
Bukovského z Vyškova. Od toho se rovněž odvíjí mimo jiné příspěvek na činnost a 
údržbu budovy. 
Jedná se např.  o přebor ve sportovní gymnastice a ve šplhu, zálesácký závod v 
Račicích, přebor v plavání ve Vyškově; o župní tábor ve Vřesovicích nebyl zájem.
Dále se podílíme na akcích organizovaných jinými organizacemi ať finančně nebo 
účastí  členů.  Jako např.  ostatky,  dětský maškarní  karneval,  mikulášská  nadílka, 
obecní ples, školní ples v Podomí, turnaj ve stolním tenise. 
31.  prosince  v  10:00  h  na  hřišti  za  školkou  se  pořádala  také  fotbalová  akce 
„Silvestrovský kopanec“.
Závěrem roku byl organizován TJ sběr železného šrotu. K naší škodě nám někteří 
občané sebrali větší část železa a litiny.
TJ Sokol také podal trestní oznámení na bývalého nájemce restaurace p. Goldmana 
z Blanska, který nám dluží nájem ve výši 18.000,-- Kč. 
Za uplynulé období byl opět vyměněn nájemce restaurace. Nájemní vztah ukončil 
pan Morong z Čechyně k 31. 8. 2007 s dluhem za nájem 2.500,-- Kč a za spálené 
čerpadlo na vodu v hodnotě 900,-- Kč. K uvedenému datu restauraci převzal pan 



Trubák  z Podomí. Tělocvičné jednotě uhradil 8.000,-- Kč za rozšíření ústředního 
topení  v  provozních  místnostech  za  restaurací  a  dále  4.000,--  Kč  za  generální 
opravu kotle  ústředního topení.
Budova a cvičenci jsou pojištěni u pojišťovny Generali, a. s., Praha.
Závěrem bych chtěl poděkovat všem těm, kteří se jakoukoli pomocí podílejí na 
udržení a chodu Sokola v Ruprechtově. 

František Musil
starosta TJ Sokol Ruprechtov

Životní jubilea v I. čtvrtletí 2008

Únor                Sehnal Bohumír          čp. 100
                        Švarcová Marie           čp. 106
                        Grenarová Anna          čp. 233
                        Bílek Jaromír               čp. 209

Březen             Švarc Vladimír            čp. 219
                        Musilová Marie           čp. 26
                        Valová Věra                 čp. 212
                        Novotná Vítězslava     čp. 202
                        Beneš Bohumil            čp. 77
                        Vágnerová Věra           čp. 36

BLAHOPŘEJEME

Opustili nás

9. 11.         Jarmila Bílková                     čp. 209
4. 12.         Hedvika Trávníčková            čp. 70

Pozvánky Obecního úřadu Ruprechtov

26. ledna  ve 14:00 h      
Valná hromada SDH v sále kulturního domu, organizace SDH

2. února  ve 20:00 h        
5.  Obecní  ples  v  sále  kulturního  domu,  hraje  skupina  Prorock  z  Blanska, 
vystoupení country skupiny z Vyškova, bohatá tombola, vstupné 50,-- Kč



2. února
Ostatky, sraz masek v 9:00 h v sále TJ Sokol, organizuje ČČK

24. února
Pohádkový maškarní karneval pro děti v sále kulturního domu

KROUŽKY
Termíny a témata kroužků budou zveřejňována ve skřínce obecního úřadu a 
místním rozhlasem.

Stalo se

30.  11.  a  1.  12  organizovala  Římskokatolická  farnost  Krásensko  sportovní  a 
kulturní setkání mládeže v sále kulturního domu

5. 12. byla podepsána smlouva s Občanským sdružením Barvínek na dotaci  na 
dovybavení doškové chaloupky ve výši 40.000,-- Kč

8. 12. proběhla v sále kulturního domu Mikulášská nadílka za organizace ČČK

Druhý prosincový týden neznámý pachatel ukradl od doškové chaloupky dřevěné 
špalky použité při dýňové výzdobě a připravené na vánoční výzdobu

11. 12. byl vyhlášen požární poplach; požár zlikvidoval obecní buňku u rybníka, 
zasahovala jednotka SDH Ruprechtov; požár byl založen zřejmě úmyslně

13. 12. proběhla v klubovně kulturního domu valná hromada Dobrovolného svazku 
obcí Drahanská vrchovina; Ruprechtov je členem svazku

18.  12.  se  uskutečnilo  v  mateřské  školce   setkání  starostky  s  dětmi  spojené  s 
vánočními dárky

V Tříkrálové sbírce bylo vybráno v obci 12.898,-- Kč. 

Informace obecního úřadu

31. 1. v době od 7:00 do 17:00 bude v celé obci přerušena dodávka el. energie.

vydavatel: Obec Ruprechtov, neprošlo jazykovou úpravou, sazba Rudolf Grenar 
vyšlo 01/2008, www.ruprechtov.cz


